
De pioniers van onze N-VA-afdeling

20 jaar geleden zag de N-VA het levenslicht. Uit de assen van de Volksunie herrees
een nieuwe partij die op korte tijd zou uitgroeien tot de ‘volkspartij’ van Vlaanderen.
Op 22 maart 2002 werd in Temse een N-VA-afdeling opgestart onder de auspiciën 
van Kamerlid Karel Van Hoorebeke. De pioniersgroep was klein, maar niet klein te 
krijgen. Systematisch werkten we – onder de inspirerende kracht van Geert Vander-
sickel en Magda Haentjens – verder aan onze partij. Een eerste grote succes kwam er 
bij de gemeenteraadsverkiezingen van 2012, waarbij de N-VA uit het niets meteen in 
het schepencollege terechtkwam met drie schepenen en de OCMW-voorzitter.

NIEUWJAARSONTBIJT
N-VA Temse

Zondag 30 januari 
N-VA Temse nodigt u uit op haar 

nieuwjaarsontbijt op zondag 30 januari 2022. 
U bent welkom vanaf 9 uur in JOC De 

Nartist. Neem zeker eens een kijkje op onze 
website of Facebookpagina voor meer info.

Onze gastspreker is nationaal 
ondervoorzitter Lorin Parys

Beste inwoner

De huidige bestuursperiode is bijna 
halfweg. Stilaan tijd dus om een 
balans op te maken. Zo maakten 
we Temse al een stuk veiliger en 
aangenamer met de geleidelijke uitrol 
van een nieuw mobiliteitsplan. Voor 
het eerst heeft onze gemeente een 
schepen van Dierenwelzijn en werd 
een hondenlosloopzone ingericht. 
We zetten volop in op duurzaamheid 
door te investeren in isolatie, zonne-
panelen, elektrische deelwagens en 
zoveel meer.

Maar we moeten ook eerlijk 
bekennen dat de coronacrisis zijn 
effect had op onze plannen. Het 
samenbrengen van mensen, buurten 
en organisaties was lang niet 
vanzelfsprekend en gemeenschaps-
bindende initiatieven stonden lang op 
een zeer laag pitje. Er is dus zeker 
nog werk aan de winkel op dat vlak.

Het virus is onvoorspelbaar en moeilijk 
klein te krijgen. Toch moeten we 
allemaal samen aan hetzelfde zeel 
blijven trekken. We hopen dat er in 
2022 opnieuw een en ander mogelijk 
zal zijn. N-VA Temse heeft namelijk 
grote plannen. Kom gerust eens langs 
op ons nieuwjaarsontbijt, quiz of BBQ 
en laat ons weten waar u met Temse 
naartoe wil. 

We kijken ernaar 
uit om jullie 
allemaal terug 
te zien.

Kim Aluwé
Voorzitter

 De opstart van N-VA Temse op 22 maart 2002 in Zaal Bistro.
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Opening ‘Op Wielekes’ 
Op 29 september werd de eerste fietsbib ‘Op Wielekes’  
feestelijk geopend. Op het programma stond een officiële 
opening door de burgemeester, waarna een drankje werd 
aangeboden aan de aanwezigen. Voor de gelegenheid werd 
er een fietsles georganiseerd en uiteraard kon men al meteen 
inschrijven voor een abonnement en huiswaarts keren met  
een nieuwe fiets.

Op Wielekes is opgericht door ‘De Transformisten’ en is  
ondersteund door de provincie en de Bond Beter Leefmilieu.  
In Temse werd geopteerd voor een mobiel depot, zodat er ter 
plaatste gegaan kan worden bij gelegenheid. Als je lid wordt  
van Op Wielekes, kan je kwalitatieve en goed onderhouden 
fietsen lenen op maat van kinderen van 3 tot 12 jaar. Je betaalt 
jaarlijks lidgeld en je ruilt de fiets voor een groter exemplaar 
naarmate het kind groeit.

Schenk je zelf een fietsje dat in goede staat is aan onze uitleen-
dienst? Dan geniet je van een jaar gratis lidmaatschap! Ook voor 
houders van een sleutelpas is een abonnement gratis.

Duurzame helden in de kijker
Van 18 tot en met 25 september vond de ‘Week van de Duur-
zaamheid’ plaats. Het gemeentebestuur van Temse koos ervoor 
om deze editie zes lokale, duurzame helden in de kijker te 
zetten. Allen inspireren ze met hun verhaal om duurzamer 
en klimaatgezonder te leven. Als afsluiter werd de vlag met de 
17 duurzame ontwikkelingsdoelstellingen van de Verenigde 
Naties in beeld gebracht, terwijl de zes lokale helden letterlijk 
en figuurlijk in de bloemetjes werden gezet.

World Cleanup Day 
Tijdens het ‘World Cleanup’-weekend van 18 en 19 september 
trokken heel wat Temsenaars erop uit om zwerfvuil op te 
ruimen in onze gemeente. 

De actie resulteerde 
in een ‘oogst’ van 
31 witte vuilnis-
zakken, goed voor 
maar liefst 250 kilo-
gram (!) zwerfvuil. 
Alles werd achteraf 
door onze diensten 
verzameld. Bedankt, 
vrijwilligers!

 Ook schepenen Tineke Van Britsom en 
Stephan Van der Gucht waren van de partij.

Project nestkastje
Met ‘project nestkast’ timmeren schoolkinderen en bewoners van woonzorgcentra 
in Temse nestkastjes onder begeleiding van leden van Natuurpunt. Een aantal 
maanden geleden werd een online geldinzamelingsactie op poten gezet om hout en 
kleine camera’s aan te kopen. Met dat hout maakte onze technische dienst bouw-
pakketten voor nestkastjes. Deelnemende scholen en woonzorgcentra krijgen een 
nestkast met camera cadeau om het ontluikende leven te kunnen volgen op een 
scherm in de klas of in de cafetaria. Een leuke manier om interesse in de natuur 
over de generaties heen te stimuleren.  Het project is een organisatie van het lokaal 
bestuur van Temse en Natuurpunt Waasland kern Scousele.

temse@n-va.be
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Eerste fi etszone en gewijzigde verkeerscirculatie Markt
Stap na stap voert het bestuur de mobiliteitsvisie uit die in 
februari 2020 werd goedgekeurd op de gemeenteraad. Eén van 
de actiepunten is het fi etsbeleid. “We willen verkeersconfl icten 
wegwerken en meer ruimte bieden aan de zachte weggebruiker”, 
vertelt schepen van Mobiliteit Lieve Truyman.

In het voorjaar van 2022 zal de eerste fietszone in Temse een 
feit zijn. In die zone is de wagen ‘te gast’: ze mogen wel in de 
straat rijden, maar moeten verplicht achter de fietser blijven. 
De straten die tot deze fietszone behoren zijn: K. Wauterstraat, 
Kasteelstraat, Consciencestraat, Nijsstraat, Wilfordkaai, 
Veerstraat, Priester Poppestraat en Markt. Vooraleer de 
fietszone er komt, wordt de weginfrastructuur eerst aangepast. 
Zo verdwijnen de kasseien in de K. Wauterstraat en komt daar 
uitgewassen beton, wat veel comfortabeler en veiliger is voor de 
fietser.

Twee confl ictzones aangepakt
Ook de verkeerscirculatie rond de Markt wijzigt. De Markt 
wordt enkelrichting voor de auto’s komende van de Oeverstraat 
richting kerk. Wie van de Wilfordkaai naar de Markt rijdt, mag 
niet meer richting Dijkstraat rijden, maar moet richting 
Kasteelstraat. Wie uit de Dijkstraat komt, zal de Markt naar 
beneden moeten rijden. Op die manier werken we twee gevaar-

lijke conflicten voor autobestuurders weg (Markt - Dijkstraat en 
kruispunt Markt, K. Wauterstraat en Oeverstraat). De K. 
Wauterstraat blijft zowel voor auto’s als fietsers dubbelrichting. 
De fietsers mogen in de fietszone in beide richtingen blijven 
fietsen, daar waar ze nu ook in beide richting rijden. In de 
straten waar de fietsers in de tegenovergestelde rijrichting van de 
wagens fietsen, wordt een duidelijke fietsmarkering aangebracht. 

Steenbakkerijsite in Steendorp
Het gemeentebestuur van Temse heeft  een visietekst klaar 
voor de toekomstige invulling van de site van de voormalige 
steenbakkerij in Steendorp, gelegen tussen de Kapelstraat en 
de Warandestraat.

De toekomstige invulling van de terreinen van de steenbakkerij 
is al jaren het onderwerp van grote discussies. Na het stopzetten 
van productie van bakstenen door de voormalige eigenaar 
Wienerberger in 2011, ging de site over naar nieuwe eigenaars. 
In de daaropvolgende jaren werden plannen ontwikkeld om een 
reconversie te maken naar een KMO-terrein en bewoning.

Groen/Oranje-scenario
Sinds september 2019 kwam de werkgroep ‘Steenbakkerij Steen-
dorp’ op regelmatige basis samen om een compromis te bereiken. 
De gesprekken leidden uiteindelijk tot een zogenaamd ‘Groen/
Oranje’-scenario: dat wil zeggen dat er gestreefd wordt naar een 
groene invulling van de zone, met ook ruimte voor recreatieve 
doeleinden. Er moet een evenwicht zijn tussen de verzuchtingen 
van de buurtbewoners, een financiële return voor de eigenaars en 
het kwalitatief en duurzaam omgaan met open ruimte.

Hoe gaat het nu verder?
Uiteindelijk ligt nu een visie voor waarin de mogelijkheden op 

langere termijn worden uiteengezet. Die visietekst werd zowel 
door meerderheid als oppositie goedgekeurd op de gemeente-
raad van oktober 2021 en zal nu gebruikt worden als ‘oproep aan 
geïnteresseerden’. Ontwerpbureaus zullen uitgenodigd worden 
om binnen het geschetste kader ideeën te ontwikkelen. Dat moet 
leiden tot de definitieve opmaak van een ‘brownfieldconvenant’ 
voor de reconversie van de site en de opstart van het plannings-
proces.

“Bouwen aan een veiliger verkeer is 
rekening houden met elkaar”

Lieve Truyman, Schepen van Mobiliteit

www.n-va.be/temse
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


